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Verslag Bestuursorgaan 04/10/2021 

 

Locatie: Digitaal via Teams. 

Aanwezig: Bart Danhieux, Luc Tack, Patrick Boes, Jan Stryckers, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Raf 

Baudewijn, Kristof Briers, Giannoula Tsakitzidis, Tom Lovink 

Afwezig:  

Ambtshalve: Dries Boulet 

Verontschuldigd: Erwin Dirkx, Philip Hendrix, Peter Claes 

 

1. Opening door de voorzitter 

De Voorzitter heet iedereen welkom en condoleert Patrick Boes met het overlijden van zijn 

schoonvader. 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering  

Na enkele kleine correcties wordt het verslag goedgekeurd voor publicatie.  

 

3. Beheer SG 

- Aanvraag fusie Tongeren - Hasselt 

Het secretariaat heeft een aanvraag tot fusie van HC Tongeren (143) en Initia Hasselt 

(142) ontvangen. Het BO orgaan keurt de fusie van Tongeren en Hasselt goed. De 

reglementen omtrent fusie op VHV-niveau zijn niet goed afgestemd op het reglement 

KBHB. Het SG zal een communicatie uitwerken met daarin alle modaliteiten mbt de fusie 

en deze inhoudelijk eerst afstemmen met het BO en het PUC alvorens te communiceren 

aan de betrokken clubs. 

 

- Nieuwe reeks Rondetafelgesprekken 

Dries geeft een toelichting rond de timing, aanpak en agenda van de 2de 

Rondetafelgesprekken.  

 

- Samenwerking regio’s 

De voorbije periode is in onderling overleg tussen de regio’s een vernieuwde basiscursus 

Tafelofficial uitgewerkt. De cursus kan volledig online doorgaan en wordt gegeven vanuit 

het VHV Scheidsrechter comité. 

Deze basiscursus bezorgt je geen licentie tafelofficial om de tafel te doen op VHV-niveau. 

Hiervoor zijn momenteel nog de cursussen georganiseerd door de regio’s. In een volgende 

fase worden ook deze opleidingen geüniformeerd. 

Op maandag 18/10 komen ook alle voorzitters van de Regio’s opnieuw samen met Bart 

en Dries voor de volgende stappen in de hervorming van de Regiostructuur te bespreken. 

O.a. de financiering van de Regio’s staat op de agenda. 

 

- BAV 

Het BO is akkoord dat de BAV 2021 doorgaat op 09/12/2021. De voorgestelde agenda 

wordt goedgekeurd. 
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- Wijzigingen met betrekking tot goed bestuur 

Het BO keurt het oprichten van een benoemingscommissie goed. Deze commissie 

ondersteunt de zoektocht van gepaste kandidaten voor het BO. 

Dries geeft eveneens een toelichting rond een aantal acties die ondernomen zijn om te 

voldoen aan de verwachtingen omtrent goed bestuur ten aanzien van Sport Vlaanderen. 

 

4. Beheer KBHB 

Het vorige PUC was een fysieke meeting in Zelem op14/09/2021. Bart wil benadrukken dat de 

meeting in een zeer constructieve sfeer is doorgegaan. Hij hoopt dat dit een positief signaal is 

voor de werking in de toekomst. 

Op het PUC is de beslissing genomen om de kosten voor het boekhoudprogramma voor het beheer 

van de boekhouding KBHB te factureren aan de VHV. Het is de liga die het secretariaat van de 

KBHB onder zich heeft, die steeds deze kosten op zich heeft genomen. 

Verder was er een toelichting rond de Black Arrows. De nationale ploeg dames zal op 9 en 10 

oktober voor het eerst opnieuw samenkomen en meteen ook een interland spelen. Giannoula 

laat weten dat het project nog een lange weg heeft de gaan, maar dat de blueprint er nu wel 

ligt.  

Een laatste belangrijk onderwerp is de financiële situatie. Door het wegvallen van een aantal 

subsidies en de vele activiteiten van de Red Wolves, staat het budget onder druk. 

Het volgende PUC is op 26/10/2021 en gaat fysiek door. 

 

5. Celwerking 

Cellen die doorgaan in september en vandaag bod komen (Breedtesport, Topsport, JSF en IT) 

Cellen die doorgaan in oktober en aan bod komen in november (Cel Competitie, Cel Financiën, 

GES-Cel, Cel MARCOM) 

- Cel Breedtesport 

De meeting is door omstandigheden uitgesteld naar oktober. 

 

- Cel Topsport 

Voorlopig is de Cel Topsport nog niet samengekomen. Bart wacht op terugkoppeling 

van enkel potentiële nieuwe leden.  

 

- Beheerscomité JSF 

Het Beheerscomité JSF niet opnieuw samengekomen. 

 

- Cel IT 

De overeenkomst met NuScore met betrekking tot de ontwikkeling van een 

wedstrijdblad is getekend. Dit is een samenwerking tussen VHV en LFH om een 

gezamenlijk systeem op te zetten. Er waren nog enkele bezwaren, maar NuScore heeft 

voldoende garanties gegeven.  

Tijdens het huidige seizoen wordt de ontwikkeling verder gezet. De doelstelling is om 

vanaf het seizoen 2022-2023 minstens gedeeltelijk al om te schakelen naar het gebruik 

van het digitale wedstrijdblad. 

 

6. Varia 

- Datum BO november 

De datum van het volgende BO wordt vastgelegd op 8 november ipv op 1 november. Zo 

kan de focus tijdens de 1ste week van november gaan naar de organisatie van de 

interland.  
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- Ingeven wedstrijdbladen 

John Schrooten is gestart op vrijwillige basis voor het bijhouden van de wedstrijdbladen 

van de VHV. John is al jaren wedstrijdsecretaris in Bocholt. Hub begeleid hem hierbij. 

 

- Waarnemers/scheidsrechters 

Het probleem om voldoende waarnemers en scheidsrechters te vinden, vergroot. Voor 

Nationaal en Liga niveau zijn er wel nog voldoende scheidsrechters, maar steeds meer 

wedstrijden op regionaal niveau moeten doorgaan zonder scheidsrechter.  

De waarnemers die overblijven zijn fel belast met verplichte aanduidingen voor de BENE-

League waardoor er minder mensen beschikbaar zijn voor begeleiding van jonge koppels.  

De Cel breedtesport zal zich buigen over het probleem. Dries is alvast in nauw overleg 

met Philip H om te kijken welke oplossingen mogelijk zijn. Ook vanuit Marcom moet 

meegedacht worden aan mogelijkheden. De week van de official is alvast gebruikt om 

de clubs zoveel mogelijk te stimuleren hun scheidsrechters in de bloemen te zetten.  

 

7. Volgende vergadering 

De volgende vergadering gaat door in Elewijt Center op maandag 8 november 2021. 

 

ndertekening documenten: 
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